## EMBASSY OF THE KINGDOM OF BAHRAIN CULTURAL ATTACHE CAIRO

CANO



سفارة مملكة البحرين الملحقية الثقافية القاهرة

الرقم: 642 (1/م/2020) التاريخ: 6 أكتوبر 2020

# معالي الدكتور الفاضل خالد عاطف عبد الغفار الموقر وزير التعليم العالي والبحث العلمي

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته...

يطيب في أن أتقدم لمعاليكم بخالص التحية والإحترام، أود إحاطة سعادتكم بشأن الإعلان عن فتح باب التقدم للمنافسة على جائزة اليونسكو – الملك حمد بن عيسى آل خليفة لاستخدام تكنولوجيات المعلومات والاتصال في التعليم لعام 2020، والموجهة للأفراد والمؤسسات والمنظمات غير الحكومية على الصعيد الدولي، والتي تمول من قبل مملكة البحرين، وسيكون مجال البحث لهذا العام هو" إستخدام الذكاء الإصطناعي لتعزيز إستمرارية التعلم وجودته "كما سيكون الموعد النهائي لتقديم ملفات الترشح لنيل الجائزة هو 18 ديسمبر 2020.

أملين التكرم بالإعلان عن بدء تقديم الترشيحات للجائزة. والتي سنقدم في إحتفال رسمي في مقر منظمة اليونسكو في باريس في بدايـة عام 2021 لعدد (2) من الفائزين وقيمتها (25000) دولار أمريكي لكل فائز، ويتم تقديم الترشيحات باللغتين الإنجليزية والفرنسية إلكترونياً إلى الجهة المعنية في اليونسكو.

ونحيطكم علماً بأن التسجيل للجائزة يتم باللغة الإنجليزية من خلل الموقع الرسمي لمنظمة اليونسكو على الإنترنت (www.unesco.org/ict-ed-prize/rejster)، ولمزيد من الاستفسارات يرجى التواصل مباشرة مع اليونسكو على البريد الإلكتروني ictprize@unesco.org.

شاكرين ومقدرين لسعادتكم جهودكم المبذولة من أجل التعاون معنا لما فيه خير وصالح بلدينا الشقيقين.

وتفضلوا معاليكم بقبول وافر التحية وخالص التقدير حفظكم الله ،،،

خلود راشد مطر المستشار الثقافي

8, Gameat Al-Nisr St., Mohandessine - Cairo

Tel.: (202) 37604033 - 33368700

Fax: (202)33368600

٨ شارع جمعية النسر - المهندسين - القاهرة

تليفون: ۲۰۲۱ (۲۰۲) ۲۷۶.۶ ۳۳ . ۲۷۱ (۲۰۲)

فاکس: ۲۰۲۱،۲۳۳۱ (۲۰۲)

E-mail: caiculatch1@hotmail.com



Deadline: 18 December 2020

2020 theme: The use of Artificial Intelligence (AI) to enhance the continuity and quality of learning

Funded by the Kingdom of Bahrain and established in 2005, the Prize awards annually US\$ 25,000 each to two innovative projects leveraging new technologies to expand educational opportunities.

Education 2030

# UNESCO King Harmad Bin Isa Al-Khalifa Prize: 2020 edition

The 2020 Prize will recognize initiatives that use artificial intelligence (AI) (i) to provide quality learning opportunities for marginalized learners or learners with physical or cognitive disabilities; (2) to accurately analyze difficulties faced by students studying in a language other than their mother tongue; (3) to support teachers with a better diagnosis of learning problems and personally adaptive feedback to improve pedagogical responses.

### Who can apply?

Individuals, institutions, non-governmental organizations or other entities.

The project should:

#### Eligibility criteria

- · be ongoing for at least for 1 year
- not to be affiliated to UNESCO or receive any funding from UNESCO
- be designed completely for public good or for charitable purposes

#### Selection criteria

- · Be relevant to the specific theme of the year
- · Be innovative, specifically in the application of Al
- Provide evidence of improved learning outcomes
- · Show potential for replicability and scalability
- · Advance inclusion and equity



#### How to an alex

- Request your user account: www.unesco.org/ict-ed-prize/register
- Fill in the online application: www.unesco.org/ict-ed-prize
- All submissions should be done in English or French and nominated by 18 December 2020 (midnight, Paris time).

#### Althoresis and make the

- Governments of the Member States of UNESCO, via their National Commissions, and Non-Governmental Organizations (NGOs) in official partnership with UNESCO can make up to 3 nominations.
- · Self-nominations are not accepted.

More information



ictprize@unesco.org



@ICTs in Education



@UNESCO @UNESCOICTs #ICTPrize



https://on.unesco.org/aboutictprize